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 Јудита Поповић, чланица Савета РЕМ (Регулаторно тело за електронске медије),
каже за Нова.рс да је ужаснута јучерашњом конференцијом за медије председник
Србије Александра Вучића, који је том приликом, синоћ, објавио узнемирујуће
фотографије искасапљених тела жртава групе вође навијача Вељка Беливука,
званог Веља Невоља.

  

“Све телевизије које су то емитовале угрожавају јавни простор, и иначе. Ти шокантни
детаљи пре свега су ствар једне истраге, то је у надлежности правосуђа и не могу да
оправдавам да се тако нешто износи у јавност и да телевизије са националном
фреквенцијом то емитују. Када телевизија користи националну фреквенцију, то значи да
је гледаност телевизије распрострањена на територији целе државе и да те телевизије
приказују и суђење. Цео кривични поступак се претвара у ријалити”, говори Поповић за
Нова.рс. 

  

“Ја сам против тога. Против тога сам и да се детаљи износе већ брутализованој
јавности. Насиље је постало опште место. Лудило! Сви ти садржаји који се презентују
гледаоцима су тотално лудило”, говори она даље.

 1 / 3



Чланица РЕМ Јудита Поповић: Вучић од истраге направио ријалити
недеља, 07 март 2021 12:30

  

У разговору за Нова.рс, Јудита Поповић наводи да би она лично покренула поступак,
али да сумња да ће се остали чланови РЕМ сложити са њом.

  

“Ако мене питате као грађанку и као чланицу РЕМ, ја вам кажем да бих покренула
поступак. Да ли ће РЕМ то и урадити, чисто сумњам. Ја сам мањина међу члановима
РЕМ. С обзиром на то како се до сада гласало и приступило озбиљним проблемима, не
очекујем да би остали чланови Савета подржали моју иницијативу за покретање
поступка по службеној дужности. Не могу да прејудицирам, али остајем при томе да бих
ја лично сигурно реаговала како је у надлежности РЕМ. Е сад, да ли ће РЕМ урадити то,
велико је питање”, објашњава Поповић за наш портал.

  

Кључно је, каже, да је она лично против овакве врсте “ријалитија”.

  

“Ја сам против бруталности која се износи на телевизијама, против тога сам да се
кривични поступак спроводи као ријалити програм. Ужаснута сам”, закључила је она.

  

Портал Нова.рс разговарао је и са Маром Халабрин, мајком младића чије се убиство,
такође, доводи у везу са поменутом криминалном организацијом. Она је за Нова.рс рекла
да је потресена и да не разуме зашто се државни врх одлучио да приказује бруталне
фотографије жртава. Халабринова истиче да породице жртава већ довољно пате, те да
не види разлог зашто је овако нешто морало да се прикаже на телевизији.

  

“Имам страх да ће снимци или фотографије мог сина бити објављење на телевизији,
како немам.. Ми, мајке, писали смо раније РЕМ-у да то не раде, међутим, они су ипак
објавили. Имам страх да гледам било чије дете како су мучили, а камоли да чујем да је то
мој син. Чим чујем име сина имам утисак да су га мучили, јер су они све мучили”, каже
Халабринова, која је још увек видно потресена чињеницом да су на телевизији приказане
фотографије искасапљених тела.

  

Она је у разговору за наш портал истакла да јој није јасно зашто се Вучић одлучио на
овакав потез.
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“Никако не треба приказивати овако нешто на телевизији. Угрожавају истрагу, а и шта су
постигли овим? Чини ми се да председник не може да се похвали тиме какву државу
води. Сматрам да је овог Беливука створила држава, они су знали да убија годинама,
што значи да су досад могли да спасу бар неколико младића.. Не слажем се са овим што
ради Вучић, ово није у реду”, рекла је мајка и додала да је породицама већ довољно
тешко.

  

Подсетимо, председник Србије Александар Вучић, током јучерашњег дана приказао је
узнемирујуће фотографије жртава групе Вељка Беливука. Између осталог, на једној се
види и одрубљена глава једном навијачу.

  

(Нова.рс)
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